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Beste

Helaas lukte het mij niet om het laatste stukje van de stuurgroep bij te wonen.

Onderstaand de annotatie zoals we die hadden opgesteld tbv [EEN

Staatssecretaris Blokhuis is voornemens in de week van 11 juni de benedenwinden

te bezoeken. Hij zal dan ook in overleg gaan met de CAS ministers over de “post-
covid” tijd. Onderdeel hiervan zal ook zijn hoe we de goede samenwerking met de

landen kunnen continueren. Wat ons betreft zullen we dan beginnen met een

discussie over de prioriteiten mbt de verbeteringen die in de gezondheidszorg in

de landen nodig. Onze inschatting is dat dit mogelijk zal leiden tot een aanpassing/
nadere invulling van de pakketten. We hebben inmiddels een veel beter inzicht wat

kan en nodig is en wat haalbaar is. Vanzelfsprekend zullen we jullie hierbij
betrekken.

Groet,

Wijzigingen rijkswet COHO naar aanleiding van advies Raad van

State(bijlage)
..0Op 21 april is een eerste appreciatie van het advies van de Raad van State

besproken in de stuurgroep CdKNL. BZK heeft een aantal concept-wijzigingen
doorgevoerd in het wetsvoorstel. Hierover heeft een tweede ronde besprekingen
met de Landen plaatsgevonden (11, 17 en 21 mei). Curacao is nog steeds

toehoorder. De besprekingen verliepen in goede sfeer. Belangrijkste

discussiepunten op dit moment zijn: aanwijzingsbevoegdheid BZK richting
COHO, financién, verscherpt financieel toezicht en benoeming bestuur. Over de

uitkomst van de besprekingen zal mondeling worden teruggekoppeld.
Bespreekpunt: de stuurgroep wordt gevraagd zijn visie te geven op de

voorgestelde wijzigingen op het wetsvoorstel (zie bijlagen).

Annotatie:

<U kunt instemmen met de door BZK doorgevoerde wijzigingen in het wetvoorstel

COHO.
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+U kunt aangeven dat de programmadirectie ZJCN zich tot nu toe zeer terughoudend
heeft opgesteld in deze discussie. COHO ligt zeer gevoelig en in onze aanpak
hebben wij vooral geprobeerd de lijnen open te houden met de collega’s van de

ministeries van volksgezondheid uit de CAS-landen. Met man en macht een Covid

uitbraak met de lokale collega’s de kop in drukken, rijmt zich moeilijk met de

scherpe lijn van BZK waar voorwaarden stellen voor hervormingen rondom het

gezondheidsstelsel.
«Het aanstaande bezoek van de staatssecretaris VWS zal dan ook aanleiding zijn om
met de collega’s op de CAS het gesprek aan te gaan over structurele

hervormingen.

Achtergrond:
De programmadirectie ZJCN heeft steeds terughoudend opgesteld in de discussies

inzake uitvoeringsmaatregel F3 (hervorming zorgstelsel CAS-eilanden).
Uitgangspunt was en is nog steeds dat initiatieven voor hervormingen van de

landen zelf moeten komen.

«Het ziet er uit dat het stof van de recente uitbraken is neergedaald en het zetten

van vaccinaties vordert. Dit biedt de mogelijkheid om lessen te trekken uit de

crisis en ook de discussie over hervormingen van het stelsel aan te zwengelen.
Nieuwe inzichten in de discussie over COHO

,
kunnen bevorderlijk zijn voor de

zoryg.

v. Ter informatie ontvangt u ook de brieven die op respectievelijk 12 en 14 mei aan

de minister-president van Sint Maarten, 5.1.2¢
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